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REPUBLIKA  HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 021-05/14-01/1 

URBROJ: 238-11-04/03-14-2 

 

Samobor, 07.02.2014. 

 

 

ZAPISNIK 

sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 06. 

veljače 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 

Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
 

 Započeto u 14.00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko Džepina,  Ivan 

Horvat, Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, Boris Makarun, Željko Mataušić, Andrija Noršić, 

Tomislav Pađan, Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić,  

Marko Tandarić, Anica Vraneković,  te naknadno pristigli: Stjepan Kozlina, Tomislav 

Masten  

 

IZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Damir Gorišek, Maja Gračanin, Irena Kapor, Linda 

Rossini Gajšak, Vjeran Štublin, Ivan Vlainić 

 

PROČELNICA: Ana Vlah  

 

 

OSTALI: 

 

- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 

- Željko Radovanić,  Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, Hrvoje Frankić, 

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 

- Marijan Kižlin, v.d.  pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Zvonko Marenić, direktor td Komunalac d.o.o. 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica u Službi za unutarnju reviziju 

- Igor Rizmanovski, viši stručni suradnik za pravne poslove u Uredu gradonačelnika  

- Maja Vela, savjetnica za medije i protokol u Uredu gradonačelnika 

- Petra Aralica 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 7. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 

kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja sjednice 

molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada Samobora da prozivkom utvrdi 

nazočnost vijećnika. 

 

ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 7. sjednici prozivkom vijećnika. 

Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a izočno 9 vijećnika. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 16 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 

pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Prije nastavka sjednice molim vas da minutom šutnje odamo počasti iznenada 

preminulom gosp. Damiru Fabeku, našem pročelniku Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, suradniku i prijatelju. 

 

Neka mu je vječna slava i hvala mu.  

 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 6. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 19.12.2013. godine. 

   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 6. sjednice? 

 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Verificira se Zapisnik sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 19. 

prosinca  2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  

 Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda. 

Gradonačelnik Grada Samobora  predlaže da se po hitnom postupku sukladno članku 

139. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora unese u dnevni red pod točkom 12. - 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu opskrbe prirodnim plinom za osnovne 

škole grada Samobora, s time da dosadašnja točka 12. postaje točka 13. 

 

Molimo izvjestitelja po ovoj točki da obrazloži prijedlog za hitnost postupanja. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Zbog učinkovitosti našeg vremena ali i sjednice odlučili 

smo da vam predložimo ovu točku koja je po hitnom postupku pred vama, a na vašim 

klupama je dokument iz kojeg je vidno da je 04. veljače sačinjen zaključak, odnosno 

zapisnikom odabran ponuditelj, a sljedeća sjednica Vijeća bila bi najvjerojatnije krajem trećeg 

ili početkom četvrtog mjeseca pa smo upravo zbog toga htjeli da se to danas utvrdi i donese. 

Dakle, osnovne škole imat će opskrbu plinom temeljem Okvirnog sporazuma koji vam je u 

privitku materijala i slijedom istog mi svake godine negdje u ovo vrijeme utvrđujemo i 
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prihvaćamo novu ponudu. To činimo ovom prigodom i ovom prilikom te vas molim da se ova 

točka uvrsti u dnevni red sjednice po hitnom postupku, a kasnije u raspravi ću reći nešto više 

o istoj. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje da 

se predložena točka po hitnom postupku uvrsti u dnevni red. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

prihvatilo da se točka 12. - Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu 

opskrbe prirodnim plinom za osnovne škole grada Samobora uvrsti po hitnom postupku 

u dnevni red. 

  

Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko 

je za Prijedlog dnevnog reda s prihvaćenom točkom po hitnom postupku. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva 

civilne zaštite Grada Samobora 

2. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i 

spašavanja Grada Samobora 

3. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

4. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

u 2014. godini 

5. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja 

na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

6. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 

održavanja osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

7. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga 

8. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju učeničkih i 

srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu 

9. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju studentskih mjesečnih 

relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu 

10. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju Programa predškolskog 

odgoja i obrazovanja u DV Osmijeh 

11. Izbor članova Savjeta mladih Grada Samobora 

12. Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu opskrbe prirodnim plinom za 

osnovne škole grada Samobora 

13. Ostale informacije. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 

vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 

Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
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odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 

djelokruga Grada. 

 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Imam jedno pitanje. Zanima me konkretno što se planira u 

2014. godini u svezi dječjih igrališta, koja će se popraviti, realizirati, revitalizirati, odnosno 

molila bih detaljno da mi se kaže što se ima u planu i koja su to dječja igrališta, te da li će biti 

novih dječjih igrališta? 

 

 ANICA VRANEKOVIĆ - Postavila bih pitanje u ime uprave NK Rakov Potok. 

Uprava je prije nekoliko godina otkupila zemljište od obitelji Garašić u Rakov Potoku za 

proširenje nogometnog igrališta, kako bi djeca i seniori u Rakov Potoku u NK imali normalne 

uvjete za trening i natjecanje. Uprava NK Rakov Potok podnijela je zahtjev za pomoć pri 

realizaciji potrebnog uređenja, a to je proširenje igrališta i nivelacija igrališta jer igralište po 

dijagonali visi otprilike cca 2 metra, te je potrebno uređenje koridora za suce i djelomično za 

svlačionice igrača. Od strane Grada taj zahtjev je odbijen. Međutim, Uprava NK Rakov Potok 

pita, da li će se i kada urediti igralište u Rakov Potoku? 

 

 BORIS MAKARUN - Pred nešto više od dvije godine napravljena je priprema za 

nogostup u dužini od cca 100 metara u Sv. Martinu pod Okićem, a riječ je o Ulici od crkve 

prema Konščici. Znači kompletni radovi su izvršeni pa je potrebno samo izvršiti asfaltiranje. 

Uz sva nastojanja predsjednika MO i svih članova VMO to se nije učinilo bez obzira što se na 

nekim mjestima radilo o cca 1 do 2 km nogostupa. Očito je u pitanju stranačka nepodobnost. 

Sada ću iznijeti ono što je rekao predsjednik MO da je Željko izgubio partiju stolnog tenisa, 

pa ću citirati Željka kako je rekao predsjednik MO: "ako me pobijediš asfaltirat ću ti". 

Međutim Željko je izgubio ali nije asfaltirao.  

 Druga stvar, u Falašćaku kod bivšeg vojnog objekta je šaht koji stoji bez poklopca više 

od godinu dana, preko njega je prebačena samo jedna grančica, a ljudi vrlo često tuda hodaju i 

trče pa se bojim da netko ne nastrada. Stoga pitam da li će se i kada će se  asfaltirati nogostup 

u Sv. Martinu pod Okićem i postaviti poklopac na šaht u Falašćaku? 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim zamjenika gradonačelnika da odgovori na postavljena 

pitanja. 

 

 ŽELJKO STANEC - Na prvo pitanje gđe Zvjezdane Sečen odgovor će dati gosp. 

Zvonko Župančić, pročelnik Upravnog odjela za komunalnu djelatnost. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Vezano na vaš upit glede uređenja odnosno obnove dječjih 

igrališta na području grada Samobora mogu vas informirati da smo u Programu održavanja 

komunalne infrastrukture predvidjeli obnovu i rekonstrukciju dječjih igrališta na Trgu Matice 

hrvatske tu je predviđen iznos od 200.000,00 kn i predviđena je rekonstrukcija na cijelom 

prostoru. U okviru Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture predvidjeli 

smo iznos od 200.000,00 kn za uređenje terena i nabavu igrala na području Bregane, Cerja, 

Gradne, Male Rakovice, Breganice, Medsava i Ruda. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Znači na području grada Samobora, samo igralište na Trgu 

Matice hrvatske u 2014. godini? 
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 ZVONKO ŽUPANČIĆ - To je definirano u programu održavanja kao zasebna cjelina 

koja se prema posebnom troškovniku izrađuje, a sva ostala igrališta se održavaju u sklopu 

redovnog održavanja po potrebi. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Staneca da odgovori na ostala postavljena 

pitanja. 

  

 ŽELJKO STANEC - Malo ću se nadopuniti na pitanje gđe Zvjezdane Sečen. Mislim 

da nju konkretno zanima igralište na bivšim prostorima Gmajne, ako se ne varam. Prošle 

godine smo započeli s pripremom tog dječjeg igrališta i ono što je bilo dogovoreno u tim 

nekim razgovorima s VMO jedan dio pripreme je napravljen. Ove godine idemo u drugu fazu 

pripremanja a tek onda sljedeće godine budemo pripremili to igralište i postavili potrebna 

igrala na temelju zahtjeva vašeg MO. 

 Na postavljeno pitanje uvažene vijećnice gđe Anice Vraneković, igralište u Rakov 

Potoku počeli smo s otkupom zemljišta 2010. godine, Grad Samobor je sklopio ugovor s 

privatnim vlasnikom tog zemljišta. Zemljište je kupljeno u iznosu od 460.000,00 kn, ako se ne 

varam, a dobro ste rekli da igralište nije bilo registrirano za odigravanje utakmica niže 

Županijske nogometne lige, s tom kupnjom zemljišta riješili smo problem gabarita igrališta ali 

nismo riješili adaptaciju kompletnog igrališta. Nije istina da nismo poduzimali ništa, 2011. i 

2012. godine preko Ustanove športski objekti Samobor NK Rakov Potok je po programu 

uređenja sportskih objekata godišnje dobivao 100.000,00 kn. S obzirom da na području grada 

Samobora postoji šest NK-ova i 58 sportskih udruga i da se ne mogu jedne godine jednoj 

sportskoj udruzi riješiti svi problemi koje ona ima, ali ih parcijalno rješavamo iz godine u 

godinu. Ove godine je također preko Ustanove sportski objekti osigurano oko 100.000,00 kn i 

ta sredstva će biti dovoljna za nivelaciju tog postojećeg igrališta. 

 Na postavljeno pitanje gosp. Borisa Makaruna, nogostup u Sv. Martinu nije asfaltiran 

iz jednog jedinog razloga jer smo sredstva koja su bila osigurana za asfaltiranje tog 

nogostupa, na temelju zahtjeva predsjednika MO gosp. Miroslava Čerkeza, produžili taj 

nogostup i zajedno s predsjednikom, odnosno s VMO bilo je dogovoreno da ćemo ove godine 

2014. taj dio nogostupa i asfaltirati. Do sada se to nije moglo asfaltirati jer asfaltna baza ne 

radi, niti je građevinska sezona počela. To pitanje mi je postavio i gosp. Edi iz Radio 

Samobora i tada sam mu odgovorio da čim se stvore uvjeti za asfaltiranje taj dio nogostupa u 

Sv. Martinu ćemo asfaltirati. Šaht u Falašćaku, imamo tjedne koordinacije s našim td 

Komunalac pa će već sutra dobiti radni zadatak da stave taj poklopac na šaht. 

 

 ANICA VRANEKOVIĆ - Ovo nije pitanje već zamolba, odnosno apel nekom tko je 

zadužen za Zimsku službu. Zimska služba ove godine odradila je korektno čišćenje, međutim 

područja odnosno mjesta koja su na brijegu dogodilo se to da kada su čistili i išli gore s 

ralicom i natrag dolje s ralicom da se to sve skupa smrznulo sa strane pa se više ne možete 

mimoići s dva automobila. Moja zamolba bi bila da se apelira na Zimsku službu da u takvim 

situacijama na brijegu možda malo više tu ralicu skrenu u desno kada idu gore pa opet desno 

kada idu dolje, nemam pojma kako to ide, ali prostora ima dosta jer je cesta dovoljno široka 

da se to može izvesti. To je moja zamolba, odnosno moj apel. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Iskoristio bih sada priliku kada ste već spomenuli Komunalac 

i čišćenje snijega te moram priznati da je to ove godine odrađeno maestralno uz ove uvjete i 

da su se stvarno dobro organizirali. Nekih malih tih korekcija će biti svakako ali želio bih da 

tako bude ubuduće. Zahvaljujem se novoimenovanom direktoru što nas posjećuje na 

sjednicama Gradskog vijeća. 
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 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se prelazi na rad po usvojenom dnevnom redu.  

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Stjepan Kozlina te je sada nazočno 17 vijećnika. 

 

 

 

AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju 

Zapovjedništva civilne zaštite Grada Samobora 

2. Konačni prijedlog iz točke 1. ovog zaključka upućuje se Gradskom vijeću na raspravu 

i usvajanje. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva 

civilne zaštite Grada Samobora pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 

sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke o izmjenama   

    Odluke o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Samobora  

    provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite 

Grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU 

ZAPOVJEDNIŠTVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA SAMOBORA 
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Članak 1. 

U Odluci o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Samobora 

(Službene vijesti Grada Samobora br. 6/13.), članak 2. mijenja i glasi: 

„Zapovjedništvo zapovijeda snagama i sredstvima civilne zaštite u slučaju neposredne 

prijetnje, katastrofe i velike nesreće na području Grada Samobora. 

U Zapovjedništvo se imenuju: 

 

redni  

broj 
ime i prezime funkcija  

1. Hrvoje Frankić zapovjednik 

zamjenik načelnika Stožera 

zaštite i spašavanja Grada 

Samobora 

2. Željko Koščica načelnik 
predsjednik Vatrogasne 

zajednice Grada Samobor 

3. Krunoslav Znika operativac 
Grad Samobor, UO za 

gospodarstvo 

4. Vladimir Novak pomoćnik za uzbunjivanje HGSS, Stanica Samobor 

5. Ivica Cvetković pomoćnik za sklanjanje  

Dom zdravlja Zagrebačke 

županije, Ispostava 

Samobor 

6. Ivica Karoglan pomoćnik za premještanje Komunalac d.o.o.  

7. Ivan Matijaščić pomoćnik za zbrinjavanje 

Hrvatski Crveni križ, 

Gradsko društvo Crvenog 

križa Samobor 

8. Vatroslav Markušić član 
Veterinarska stanica 

Samobor d.o.o. 

„ 

Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 

 

 

AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i 

imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora. 
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2.  Konačni prijedlog iz točke 1. ovog  zaključka upućuje se Gradskom vijeću na 

raspravu i usvajanje. 

3. Prihvaća se informacija o potrebi obavještavanja građana Grada Samobora o novim 

brojevima hitne pomoći, policije i vatrogasaca.    

 

BRANIMIR ŠILJAK -  Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i  

     spašavanja Grada Samobora pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno  

     zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s  

     time da Odbor predlaže da se utvrdi da li je Slavko Lovasić imenovan po funkciji na  

     kojoj se nalazio ili s obzirom na činjenicu da je stanovnik Grada Samobora, i u skladu  

     s tim izvrše potrebne izmjene u Odluci. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 

raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i spašavanja 

Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU 

STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA GRADA SAMOBORA 

 

Članak 1. 

U Odluci o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora 

(Službe vijesti Grada Samobora br. 6/13 i 10/13.), članak 5. mijenja i glasi: 

„Imenuju se članovi Stožera zaštite i spašavanja u sljedećem sastavu: 

 

redni 

broj 
ime i prezime funkcija  

1. Željko Stanec načelnik 
zamjenik  

gradonačelnika 

2. Hrvoje Frankić 
zamjenik 

načelnika 

zapovjednik  

Zapovjedništva CZ Grada 

Samobora 

3. Mario Vregar član 
predstavnik Područnog ureda za 

zaštitu i DUZS 

4. Renato Kos član načelnik PP Samobor 

5. Slavko Lovasić član liječnik   
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6. Mladen Žitković član 
Javna vatrogasna postrojba Grada 

Samobora 

7. Branimir Šiljak član predsjednik Gradskog vijeća  

8. Antun Oklopčić član Energometan d.o.o. 

9. Željko Miklež član 
HEP d.o.o. DP Elektra Zagreb, 

pogon Samobor 

10. Zvonko Marenić član  Komunalac d.o.o.  

11. Krešimir Gjurkin član 
Hrvatske šume, 

Šumarija Samobor 

12. Silvije Matijaščić član 

Vodoopskrba i odvodnja 

Zagrebačkog holdinga, ispostava 

Samobor 

13. Tomislav Skendrović član 
Veterinarska stanica Samobor 

d.o.o. 

14. Zvonko Župančić član 
Upravni odjel za komunalne 

djelatnosti 

15. Željko Radovanić član Upravni odjel za financije 

16. Barbara Kos član 
Hrvatski Crveni križ, Gradsko 

društvo Crvenog križa Samobor 

17. Vatroslav Jakobović član HGSS, Stanica Samobor 

18. Krešimir Jelić član Odvodnja Samobor d.o.o. 

„ 

Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 

 

 

 

AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada 

Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, v.d. pročelnika Upravnog  odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
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 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i isti usvoji.  

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini u 

predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i isti usvoji.  

 

BRANIMIR ŠILJAK -  Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini pripremljen je, i postupak utvrđivanja 

proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 

Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede raspravu i 

isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2014. godini u tekstu ka što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio 

 

 

AD4.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru u 2014. godini. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Zvonka Župančića  da se očituje u ime Odbora 

za komunalne djelatnost. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru u 2014. godini. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te istu usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

Gradu Samoboru u 2014. godini u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka 

provede raspravu te istu usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK -  Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru u 

2014. godini pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 

propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s time da Odbor 

predlaže da se u dijelu Programa koji se odnosi na lokacije planirane za sanaciju jasnije 

naznači o kojem se rotoru radi. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu izmjena Programa 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Marinko Džepina, Zvonko Župančić. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne 

infrastrukture u Gradu Samoboru u 2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeće 

 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U GRADU SAMOBORU 

ZA 2014. GODINU 
 

Tekst I. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj 

imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, v.d. pročelnika Upravnog  odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. 

godini. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. 

godini u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK -  Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 

ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. 

godini pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 

propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu plana rashoda 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Marinko Džepina, Marijan Kižlin. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
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imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 

2014. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

 

P L A N 

rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 

nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 
 

I. 

 Ovim Planom utvrđuju se rashodi za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini, na objektima osnovnog školstva za 2014. godinu, 

za osnovne škole kojima je osnivač Grad Samobor te se vrši raspored sredstava za 

financiranje istih, sukladno osiguranim sredstvima u Proračunu Grada Samobora za 2014. 

godinu (Službene vijesti Grada Samobora br. 11/13.). 

 

II. 

 Utvrđuje se da je na  temelju Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva u  

2014. godini, Grad Samobor ostvario bilančna prava za rashode za nabavu proizvedene 

dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini. (kapitalni projekti i nužni 

veći zahvati) u iznosu od 1.143.959,00 kn. 

 Financijska sredstva iz stavka 1. ove točke uvećana su za iznos od 3.856.041,00 kn 

vlastitih prihoda Grada Samobora te ukupno iznose 5.000.000,00 kn. 

 

III. 

Financijska sredstva osigurana za rashode za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini raspoređuju se na sljedeći način: 

 

 Kapitalna izgradnja obuhvaća sljedeće projekte: 

 

Red. 

br. 

OSNOVNA 

ŠKOLA 
PROJEKTI 

FINANCIJSKA 

SREDSTVA 

1. OŠ "Samobor" Izgradnja sportske dvorane  5.000.000,00 

 UKUPNO:  5.000.000,00 

 

IV. 

 Financijska sredstva iz toč. III. ovog Plana, isplatit će se izravno isporučitelju roba, 

radova i usluga temeljem ispostavljenih računa, prethodno ovjerenima od strane nadležnog 

upravnog odjela.  

 

V. 

 Za provedbu ovog Plana zadužuju se Upravni odjel za društvene djelatnosti, Upravni 

odjel za razvoj grada te Upravni odjel za financije po prethodno provedenim postupcima, 

sukladno Zakonu o javnoj nabavi roba i usluga.  
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VI. 

 Ovaj Plan stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 

 

 

AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola 

Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, v.d. pročelnika Upravnog  odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

  

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 

investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 

investicijskog održavanja osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK -  Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 

održavanja osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini pripremljen je, i 

postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 

Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu plana rashoda 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja 

osnovnih škola Grada Samobora u 2014. godini. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

P L A N 

rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih 

škola Grada Samobora u 2014. godini 
 

 

I. 

 Ovim Planom utvrđuju se rashodi za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 

investicijskog održavanja u 2014. godini, za osnovne škole kojima je osnivač Grad Samobor, 

te se vrši raspored sredstava za sufinanciranje istih, sukladno osiguranim sredstvima u 

Proračunu Grada Samobora za 2014. godinu (Službene vijesti Grada Samobora br. 11/13.). 

 

II. 

 Utvrđuje se da je na  temelju Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva u  

2014. godini (Narodne novine broj 7/14.), Grad Samobor ostvario bilančna prava za rashode 

za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola u 2014. 

godini u iznosu od 462.845,00 kn. 

 Financijska sredstva iz stavka 1. ove točke uvećati će se za iznos od 137.155,00 kn 

vlastitih prihoda Grada Samobora te će ukupno iznositi 600.000,00 kn.   

 

III. 

Financijska sredstva osigurana za rashode za materijal, dijelove i usluge tekućeg i 

investicijskog održavanja iz toč. II. stavak 2. ovog Plana, raspoređuju se na sljedeći način: 

 

1. OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

Sanacija sanitarnog čvora u PŠ Mirnovec (M+Ž) 50.000,00 

Sanacija sanitarnog čvora u PŠ Farkaševac (M+Ž) 50.000,00 

Postava laminata u 2 učionice - MŠ  14.000,00 

UKUPNO: 114.000,00 

 

2. OSNOVNA ŠKOLA  SAMOBOR 

Sanacija ulaznih stepenica - MŠ               40.000,00 

Izrada instalacija za bežični internet u PŠ Celine 11.000,00 

Sanacija parketa u 2 učionice - MŠ  25.000,00 

Izmjena dotrajalih elektro-instalacija u 4 učionice - MŠ 50.000,00 

UKUPNO: 126.000,00 

 

3. OSNOVNA ŠKOLA MILANA LANGA 

Sanacija 1/3 krovišta PŠ Noršić Selo  90.000,00 

Sanacija parketa u tri učionice - MŠ 30.000,00 

Izrada krovne vertikale, te spajanje iste na odvodnju 25.000,00 

UKUPNO: 145.000,00 

  

4.OSNOVNA ŠKOLA MIHAELA  ŠILOBODA 

Izmjena stolarije - MŠ 35.000,00 

Izrada instalacija za bežićni internet, instalacija telefonske centrale i 

oprema za E - Dnevnike - MŠ 30.000,00 

Izmjena rasvjete u učionicama i kabinetima - MŠ 20.000,00 
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Postavljanje izolacija i knauf ploća u 4 kabineta - MŠ 18.000,00 

UKUPNO: 103.000,00 

 

5. OSNOVNA ŠKOLA RUDE  

Sanacija parketa u 1 učionici - MŠ 7.000,00 

Izmjena dotrajale rasvjete u prizemlju - MŠ 13.000,00 

Zamjena dotrajalih komponenata u razvodnim ormarićima kotlovnice 10.000,00 

Probijanje izlaza za evakuaciju i ugradnja vratiju 15.000,00 

Uređenje fasade ispred ulaza u školsku kuhinju 10.000,00 

Uređenje pristupnog parkirališta između škole i sportske dvorane 7.000,00 

UKUPNO: 62.000,00 

 

REKAPITULACIJA: 
OŠ BOGUMILA TONIJA 114.000,00 

OŠ SAMOBOR 126.000,00 

OŠ MILANA LANGA 145.000,00 

OŠ MIHAELA ŠILOBODA 103.000,00 

OŠ RUDE 62.000,00 

NERASPOREĐENA SREDSTVA 50.000,00 

UKUPNO: 600.000,00 

   

 

IV. 

 Škole su dužne Upravnom odjelu za društvene djelatnosti uputiti Zahtjev za 

financijska sredstva s obrazlaženjem izvršenih radova i usluga, ovjerenog od strane ravnatelja 

škole i računovođe s napomenom da su radovi i usluge izvršeni, dostaviti fotokopije 

ispostavljenih računa za isporučeni materijal, izvršenu uslugu ili radove, temeljem kojeg će se 

financijska sredstva za investicijsko i tekuće održavanje doznačiti na žiro račune škola.  

 

V. 

 Škole su dužne rashode za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 

održavanja realizirati u skladu sa Zakonom o javnoj nabavi, te o provedenom postupku javne 

nabave, škole su obavezno dužne obavijestiti nadležni upravni odjel o otvaranju ponuda i 

odabiru najpovoljnijeg ponuđača. 

VI. 

 Neraspoređenim sredstvima iz točke III. ovog Plana, raspolagat će Gradonačelnik na 

način da će se sredstva koristiti za pokriće moguće razlike između planiranih i stvarno 

potrebnih sredstava, prema rezultatima postupka javne nabave, te za hitne i nepredviđene 

zahvate na investicijskom održavanju objekata osnovnog školstva u 2014. godini.  

 

VII. 

 Ovaj Plan stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 

 

 

 

AD7.) 
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BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem 

financijskog leasinga. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Zvonka Župančića  da se očituje u ime Odbora 

za komunalne djelatnosti. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac 

d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu 

Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga, kao u predloženom 

tekstu što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog Zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac 

d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga pripremljen je, i postupak 

utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka o 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Boris Makarun, Željko Stanec. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Tomislav Masten te je sada nazočno 18 vijećnika. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu 

Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za" i 3 

glasa "suzdržan" donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti td Komunalac d.o.o. 

 

I. 

Daje se suglasnost trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. iz Samobora, Ulica 151. 

samoborske brigade HV 2, za zaduživanje putem financijskog leasinga kod trgovačkog 

društva Raifeissen leasing d.o.o. iz Zagreba, Radnička cesta 43, u iznosu od 6.190.846,90 

kuna s rokom otplate od 7 (sedam) godina, a radi nabave vozila, strojeva i opreme. 

 

II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

 

AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju učeničkih i srednjoškolskih mjesečnih relacijskih 

pokaznih markica za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju učeničkih 

i srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju učeničkih 

i srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu, kao u 

predloženom tekstu što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
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ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju učeničkih i 

srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu 

pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 

RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Anica Vraneković, Marinko Džepina, Marijan 

Kižlin. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju 

učeničkih i srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

o odobravanju sklapanja Ugovora o sufinanciranju srednjoškolskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za redovne učenike srednjih škola 

 

 

1. Odobrava se sklapanje Ugovora o sufinanciranju srednjoškolskih relacijskih pokaznih 

markica za učenike srednjih škola s područja Grada Samobora za 2014. godinu, 

između Grada Samobora, trgovačkog društva Samoborček d.o.o. Samobor, D. 

Cesarića 26, i trgovačkog društva Autoturist Samobor d.o.o., D. Cesarića 26, Samobor, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Ugovora iz točke 1. ovog 

zaključka. 

3. Financijska sredstva za realizaciju prijevoza učenika srednjih škola s područja grada 

Samobora osigurana su u Proračunu Grada Samobora za 2014. godinu u Razdjelu 004, 

Program Javni prijevoz, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, podskupina 352 

(Subvencije trgovačkim društvima, obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima izvan 

javnog sektora). 

 

 

AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju studentskih mjesečnih relacijskih pokaznih 

markica za 2014. godinu. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
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 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju 

studentskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju 

studentskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu, kao u 

predloženom tekstu što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog Zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju studentskih 

mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu pripremljen je 

sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 

Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Anica Vraneković, Marijan Kižlin. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Ugovora o sufinanciranju 

studentskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za 2014. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

o odobravanju sklapanja Ugovora o sufinanciranju studentskih 

 relacijskih pokaznih karata 

 

 

1. Odobrava se sklapanje Ugovora o sufinanciranju studentskih relacijskih pokaznih 

karata za 2014. godinu između Grada Samobora, trgovačkog društva Samoborček 

d.o.o. Samobor, D. Cesarića 26, i trgovačkog društva Autoturist Samobor d.o.o., D. 

Cesarića 26, Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Ugovora iz točke 1. ovog 

zaključka. 
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3. Financijska sredstva za realizaciju prijevoza studenata s područja grada Samobora iz 

točke 1. ovog zaključka osigurana su u Proračunu Grada Samobora za 2014. godinu u 

Razdjelu 004, Program Javni prijevoz, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, 

podskupina 352 (Subvencije trgovačkim društvima, obrtnicima, malim i srednjim 

poduzetnicima izvan javnog sektora). 

 

 

AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju Programa predškolskog odgoja i obrazovanja u DV 

Osmijeh. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjel za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju 

Programa predškolskog odgoja i obrazovanja u DV Osmijeh. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju 

Programa predškolskog odgoja i obrazovanja u DV Osmijeh, kao u predloženom 

tekstu  što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Anu Vlah da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 

 

ANA VLAH - Odbor za statutarno-pravna pitanja daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju Programa 

predškolskog odgoja i obrazovanja u DV Osmijeh pripremljen je sukladno 

zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka 

provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju Programa predškolskog odgoja 

i obrazovanja u DV Osmijeh. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći  

ZAKLJUČAK 

 

1. Odobrava se sklapanje Sporazuma o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja za 2014. godinu u Dječjem vrtiću Osmijeh, Samobor, Hrastina 

Samoborska 36, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Sporazuma iz točke 1. ovog 

zaključka.  

3. Financijska sredstva za sufinanciranje programa predškolskog odgoja i obrazovanja u 

dječjem vrtiću iz toč. 1. ovog zaključka osigurana su u Razdjelu 004, Program: 

Društvena briga o djeci predškolske dobi, Aktivnost Ustanove u vlasništvu građana i 

građansko pravnih osoba, podskupina 372 (Ostale naknade građanima i kućanstvima 

iz proračuna) Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu. 

 

 

AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Izbor članova 

Savjeta mladih Grada Samobora. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 

 

 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se lista kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora, Odbora za 

izbor i imenovanja Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da na slijedećoj sjednici 6. veljače 

2014. godine izabere članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

Sukladno članku 167. Poslovnika Gradskog vijeća provest ćemo tajno glasovanje, te 

predlažem da mi u provođenju tajnog glasovanja pomognu dva gradska vijećnika i to jedan iz 

redova političkih stranaka oporbe i jedan iz redova političkih stranaka koje imaju većinu. 

Da li ima netko prijedlog tko bi bio iz redova oporbe? 

 

TOMISLAV MASTEN - Gospodine predsjedniče, mi iz oporbe se odričemo našeg 

prava da budemo u tom tijelu s obzirom da je ovo jednopartijsko tijelo ili dvopartijsko, a tako 

je i provođen cijeli postupak a i iskustvo iz prijašnjih godina nas uči da nitko ako nije u HSS-

u i SDP-u ne može ući u Savjet mladih pa nema smisla da se itko i trudi. Mi iz opozicije se 

odričemo tog prava da budemo u tom odboru pa neka vam bude tko hoće, neka bude jedan iz 

SDP-a i jedan ih HSS-a pa se međusobno kontrolirajte da se ne pokradete. 
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ANA VLAH - Prihvaća se odgovor gosp. Mastena pa će se netko od vladajućih 

pridružiti i eventualno ako još hoće netko od vijećnika oporbe se pridružiti. Kutiju ćemo 

staviti na stol a vi ćete glasačke listiće ubaciti u tu kutiju, a nakon čega će Komisija pristupiti 

zbrajanju glasova a vi ćete imati kratku pauzu dok mi to ne zbrojimo i dok se ne donese 

zaključak o izboru. 

 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim da se pristupi tajnom glasovanju, a nakon toga ćemo 

imati pet minuta pauze. 

 

ANA VLAH  - Jedva jedvice smo za devet članova Savjeta mladih dobili devet 

prijava, dakle da se bilo tko prijavio barem bi ušao u proceduru. 

 

TOMISLAV MASTEN - Gospodična Vlah, što mislite zašto je to tako bilo? Zato što 

tri puta do sada isključivo i jedino su ljudi s partijskim iskaznicama SDP-a i HSS-a mogli 

proći i onda su ljudi u ovom gradu shvatili da apsolutno nema nikakvog smisla nekog 

kandidirati jer je normalno da neće proći jer nema partijsku iskaznicu koju bi trebao imati. To 

vam je odgovor zašto je to tako bilo. Ovo je jedini grad u Zagrebačkoj županiji i ovoj državi 

gdje to tako funkcionira već godinama. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Branimir Šiljak zaključuje raspravu i poziva 

vijećnike da uzmu glasačke listiće i pristupe glasovanju. Vijećnici isto čine i ubacuju 

glasačke listiće u glasačku kutiju. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marka Tandarića i gosp. Andriju Noršića da 

nam pomognu u zbrajanju glasova. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća daje kratku pauzu kako bi se zbrojili glasovi. 

Nakon zbrajanja glasova nastavlja sa sjednicom.     

 

BRANIMIR ŠILJAK - Nakon provedenog izbora za Savjet mladih konstatiram da od 

18 glasačkih listića  imamo 15 listića važećih i 3 listića su nevažeća. 

Također konstatiram da je Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za" 

donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 

o izboru članova Savjeta mladih Grada Samobora 

 

I. 

U Savjet mladih Grada Samobora na mandat od 2 (dvije) godine, počevši od dana 

izbora, izabrani su sljedeći članovi: 

 

1. Filip Agnić, Samobor, Dalmatinska 10 

2. Romina Galović, Samobor, Vrhovčak 61 

3. Ivica Bašić, Samobor, Praunspergerova 12a 

4. Tomislav Slavina, Samobor, Jurja Dijanića 2 

5. Matijas Bišćan, Samobor, Draganje selo 39 

6. Irena Matković, Samobor, Celine Samoborske 8/3 

7. Petra Babojelić, Samobor Celine Samoborske 22 

8. Patricija Keserić, Samobor, Grič 11 

9. Borna Glückselig, Samobor, Domaslovec, Rakatina 7 
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II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 

 

AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu opskrbe prirodnim plinom za osnovne škole grada 

Samobora. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da se očituje 

u ime predlagatelja. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude za nabavu opskrbe prirodnim plinom za osnovne 

škole grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Prihvaća se ponuda ponuditelja trgovačkog društva ENERGO METAN d.o.o., Trg 

Matice hrvatske 5, Samobor, OIB: 12564015251 u iznosu 879.815,17 kuna bez PDV-

a, što ukupno iznosi 1.099.768,97 kuna sa PDV-om za sklapanje Ugovora o javnoj 

nabavi temeljem Okvirnog sporazuma broj 01/2012., KLASA: 406-07/12-01/2, 

URBROJ: 238-11-06-02/4-12-01 za "NABAVU OPSKRBE PRIRODNIM PLINOM 

ZA OSNOVNE ŠKOLE GRADA SAMOBORA", u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

2. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora na potpis Ugovora o javnoj nabavi 

temeljem Okvirnog sporazuma iz točke 1. ovog zaključka. 

3. Odobravaju se sredstva za nabavu iz točke 1. ovog zaključka na teret Razdjela 004, 

Program Decentralizirane funkcije, Aktivnost Poboljšanje učeničkog standarda, 

podskupina 322 (Nabava energenata za zagrijavanje prostora osnovnih škola) 

Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu.  

 

 

AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Ostale 

informacije. 

 Pod ovom točkom gđa Ana Vlah će dati informaciju u svezi dopisa kojeg ste dobili na 

klupe od Fantasylanda. 

 

 ANA VLAH - Imamo dvije stvari, prva stvar je koju ste dobili na vaše stolove a to je 

pisana reakcija td Fantazija-Projekt d.o.o. na sudjelovanje gradonačelnika u televizijskoj 

emisiji "Što vas žulja". Isto je dostavljeno u 25 primjeraka i Fantazija je zatražila da se to 

dostavi svakom članu Gradskog vijeća. 

 Drugo, molila bih vijećnike koji još uvijek nisu dostavili sliku za vijećničke iskaznice 

da to učine u što kraćem roku kako bi se mogle iskreirati vijećničke iskaznice.  
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 MARKO TANDARIĆ - Imam samo pitanje vezano uz tablete i nas vijećnike. U kojoj 

je to fazi i da li će biti uskoro realizacija? 

 

 ANA VLAH - Tableti su u postupku nabave, a edukacija će se održati, nadam se, u 

mjesecu ožujku a najkasnije travnju iz razloga što bi to iskombinirali s edukacijom Fridrich 

Ebert, što je svake godine za vijećnike. Nadam se da će to što prije profunkcionirati i od toga 

se nije odustalo, tableti su u postupku nabave, a edukacija se planira. 

 

 TOMISLAV MASTEN - Nije pitanje već informacija. Od iduće sjednice Gradskog 

vijeća ja ću svoj mandat staviti u mirovanje, dolazi jedan mlađi kolega, jer mi je na poslu 

malo postala gužva i jednostavno više nemam vremena obavljati svoju funkciju, a kao što 

vidite i danas sam zakasnio. Želim se zahvaliti svim kolegama, bez obzira što nismo predugo 

surađivali u ovom mandatu, a s onima s kojima sam surađivao u prošlom mandatu i prijašnjim 

mandatima jer je već prošlo 13 godina koliko sjedim u ovom predstavničkom tijelu što ovdje 

a što ondje. Zahvaljujem se svima na suradnji a ako sam svojim nastupima nekog povrijedio 

ovim putem mu se ispričavam, gosp. Džepini se ispričavam što sam ga prestrašio pod 

predzadnjom točkom. Ako sam bilo kome nešto loše rekao nije bilo s namjerom, pokušao sam 

biti što aktivniji, što je bilo u mojoj moći. Sve vas lijepo pozdravljam, možda se vidimo još u 

ovom mandatu, tko zna, a možda i u nekom od idućih, a možda se uopće više ne vidimo u 

ovom tijelu. 

 

 BRANIMIR ŠILJAK - Zahvaljujem se gosp. Mastenu na lijepim riječima i 

dosadašnjoj suradnji. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a dnevni red današnje je iscrpljen, 

zaključujem 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

 

 Dovršeno u 16.00 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČAR   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 


